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Protokół nr XII/2019 

z obrad XII sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 30 lipca 2019 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Rydzewska Grażyna 

3) Cieśluk Krzysztof  

4) Supiński Władysław  

5) Żelazna Alina 

6) Żelazny Wojciech  

7) Wądołowska Anna 

8) Duzik Sylwia 

9) Zduńczyk Andrzej 

10) Gałązka Jarosław  

11) Krasiński Stefan  

12) Zuzga Karol 

13) Sendrowski Marek 

14) Sawicki Janusz 

Radni nieobecni na obradach Sesji: 

1) Steczkowska Bogumiła  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy 

2) Kućko Małgorzata  – Skarbnik Gminy 

3) Muniak Beata  – Sekretarz Gminy  

4) Lutrzykowski Jan – Radny Powiatu Kolneńskiego  

5) Długozima Roland Andrzej - Radny Powiatu Kolneńskiego  

 

 Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock w osobach: 

 

1) Baczewski Zbigniew Sławomir – sołtys wsi Józefowo 

2) Barwikowski Dariusz – sołtys wsi Budy Żelazne  

3) Żelazny Wojciech – sołtys wsi Kąty 

4) Zduńczyk Andrzej – sołtys wsi Korzeniste 

5) Cwalina Sławomir – sołtys wsi Cwaliny Duże 

6) Grużewska Barbara – sołtys wsi Cwaliny Małe 

7) Kurpiewski Sławomir – sołtys wsi Śmiarowo 

8) Duzik Sylwia – sołtys wsi Mściwuje 
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9) Nagórski Arkadiusz – sołtys wsi Stare Rakowo 

10) Rogiński Ireneusz – sołtys wsi Kołaki Strumienie 

11) Rupacz Bożena – sołtys wsi Waśki 

12) Szumowska Anna – sołtys wsi Mały Płock I 

13) Stefańczuk Paweł – sołtys wsi Mały Płock II 

14) Jackowski Michał – sołtys wsi Włodki 

15) Skrodzki Karol – sołtys wsi Rogienice Wypychy 

16) Wyrwas Krzysztof – sołtys wsi Wygrane 

17) Brzostowska Krystyna – sołtys wsi Kołaki Wietrzychowo 

18) Nierwiński Jarosław – sołtys wsi Rogienice Piaseczne 

19) Chylińska Dorota – sołtys wsi Nowe Rakowo 

20) Zuzga Karol – sołtys wsi Budy Kozłówka 

21) Sendrowski Marek – sołtys wsi Chludnie 

22) Jezierska Sylwia – sołtys wsi Rogienice Wielkie 

 

Sołtysi nieobecni z terenu Gminy Mały Płock w osobach:  

1) Konstanty Zbigniew Marek – sołtys wsi Zalesie 

2) Kamiński Łukasz – sołtys wsi Rudka – Skroda 

3) Grochocki Bartłomiej – sołtys wsi Ruda – Skroda 

4) Rakowski Ludwik – sołtys wsi Popki 

5) Kozikowski Janusz – sołtys wsi Krukówka 

 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1000, a zakończenie o godz. 1120. 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad XI sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego 

Gimnazjum im. Papieża Jana Pawła II w Małym Płocku. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu 

użytkowego. 

9)  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10) Wolne wnioski. 

11) Zakończenie obrad. 
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Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.                                              

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 14 radnych, co daje quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

Ad. 2 

Przedstawienie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy. 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono, w związku z tym Przewodniczący Rady stwierdził, 

że Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji. 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad XI sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady– Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji 

Rady Gminy Mały Płock nr XI/2019 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy Mały 

Płock.  Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie 

wniesiono, w związku z czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu w  

brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym. 

      Za wnioskiem głosowało – 13 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 1. 

Głosowanie imienne Nr 1 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XI sesji Rady Gminy – 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad XI Sesji w brzmieniu 

napisanym. 
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Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Józef Dymerski - Wójt Gminy  - powitał przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące informacje: 

- na początku chcę powiedzieć, że droga Ruda – Skroda – Rudka Skroda są dofinansowane, 

ale jeszcze ostatecznej decyzji nie ma. Wojewoda przekazał listy do Ministra i czkamy na 

jego podpis i potwierdzenie, bo mogą nastąpić zmiany. Mamy 60 % dofinansowania do tych 

obydwu dróg; 

- jeśli chodzi o termomodernizację obiektów publicznych czyli Szkół Podstawowych w 

Małym Płocku i Kątach mamy już zastępstwo inwestycyjne wyłonione na kwotę 94.710,00 zł 

taka kwota była zarezerwowana w kosztorysie, a nawet więcej i w związku z tym po 

przetargu jest nieźle. Zastępstwo inwestycyjne, w związku z termomodernizacją będzie 

nawiązywało umowy, przygotowywało dokumentację przetargową, rozliczania, nadzór, także 

już powoli będziemy z tym problemem wychodzili i przygotowywali się do jakiejś maleńkiej 

inwestycji, aby w tym roku zacząć; 

- jeśli chodzi o otwarte strefy aktywności chodzi tutaj o Kąty i Józefowo, wykonawca już jest 

wyłoniony, koszt było 118.000,00 zł, przetarg poszedł za 108.000,00 zł, czyli bardzo dobrze i 

termin wykonania będzie do końca września br. Wysłaliśmy wykonawcy już umowę i 

czekamy na jej zwrot; 

- będziemy się już przygotowywać z wnioskami na nowe drogi w rozdaniu z Funduszu Dróg 

Samorządowych na 2020 rok, czyli do końca sierpnia 2019 r. musimy złożyć dokumentację 

na następne drogi i mamy jeszcze raz Cwaliny Duże przez wieś, Mały Płock I – Mały Płock II 

oraz Popki, Budy Kozłówka i Rakowo Stare. Składamy na wszystkie 5 dróg, może 

otrzymamy jakieś 2 lub 3. Pula na drogi gminne wynosi 85 mln złotych, prawie tyle samo co 

na drogi powiatowe, myślę, że sytuacja będzie lepsza niż teraz, bo złożyliśmy na cztery drogi,  

a otrzymaliśmy dofinansowanie na 2 drogi;   

- doposażenie sal lekcyjnych w Szkole Podstawowej w Małym Płocku nasz wniosek jest 

zakwalifikowany, złożyliśmy na kwotę 56.000,00 złotych, ale ostateczną kwotę zatwierdza 

Minister Finansów i czekamy na jego decyzję;   

- stacja uzdatniania wody Rogienice Wielkie – wniosek będziemy składać do 9 sierpnia, 

jeszcze czekamy na ostatnie pozwolenie, które ma być 31 lipca. Koszt tej inwestycji 

3.800.000,00 złotych; 
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- jeśli chodzi o kopanie rowów i przepusty na ulicy Leśnej, jest t już na ukończeniu i 

dziękujemy tutaj radnej Pani Alinie Żelaznej i sołtysowi Panu Pawłowi Stefańczukowi oraz 

pracownikom ZGK w Małym Płocku; Na razie wszystko ładnie wygląda i działa, myślę że z 

tymi podtopieniami będzie spokój. Przy drodze krajowej Kierownik obiecał, że poprawi te 

rowy i przepusty i woda będzie spływała; 

- ponownie będziemy przygotowywać wnioski, gdyż „Kraina Mlekiem Płynącą” będzie 

ogłaszała konkursy, to jeszcze raz będziemy składać na świetlice Kąty i Chludnie-Włodki dla 

Koła Gospodyń Wiejskich oraz na zagospodarowanie terenu wokół zalewu Chludnie-Włodki, 

czyli tego zbiornika retencyjnego i parking przy Kościele w Małym Płocku. Na to są 

pieniądze w Krainie zarezerwowane; Myślę, że jak je teraz poprawimy otrzymamy 

dofinansowanie i na wiosnę będą już do realizacji; 

- oświetlenie uliczne w Rakowie Starym zostało już zrobione: 

- jeżeli chodzi o Fundusz Rozwoju Przewozów Autobusowych o Charakterze Użyteczności 

Publicznej na razie mamy tylko po jednej osobie z Kołak Strumieni, z innych miejscowości 

nie wiem jak to wyjdzie. Jeśli będzie taka potrzeba i rentowność tych przewozów to my jako 

gmina będziemy musieli do nich dopłacać – około 10% kwoty przewozowe;  

- 11 sierpnia tego roku mamy 50-lecie pożycia małżeńskiego, zapraszamy do Kościoła na 

godzinę 12.00; 

- wnioski 500+ na pierwsze dziecko wpływają do OPS w Małym Płocku i są realizowane na; 

- 15 września mamy Dożynki Gminne, zapraszamy wszystkich, rozpoczynają się mszą o 

godzinie 12.00; 

- jeśli chodzi o drogę powiatową Chludnie- Włodki, mam taką informację, że jest ona 

przewidziana na 5 metrów i dokumentacja jest wykonywana, jeśli chodzi zaś o drogę Kołaki 

Strumienie – Rogienice Wypychy jest na razie na 3,5 metra ale prosiliśmy Starostę żeby 

zwracał się do Zarządu, aby po podpisaniu i opłaceniu tej dokumentacji na 3,5 metra ponowić 

ją na 5 metrów. Starosta powiedział, że prośbę tę zrealizuje; 

-mostek Kąty dokumentacja jest już gotowa, koszt około 30.000,00 złotych, myślę że na 

następnej sesji te pieniążki przerzucimy i dalej będziemy tę inwestycję realizować; 

- mostek na drodze we wsi Ruda – Skroda został odebrany;  

Dziękuję to wszystko, jeżeli będą jakieś pytania odpowiem. 

 

Ad. 5  
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Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – nie widzę żadnych interpelacji i zapytań - 

dziękuję bardzo – przechodzimy do punktu następnego. 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.W 

skrócie teraz omówię – przenosi się plan wydatków w kwocie 10.000,00 zł i przesunięcie to 

dotyczy rozdziału 80113 – dowożenie uczniów do szkół. Kwotę 5.000.00 zł zabiera się z 

rozdziału 70005 – gospodarka gruntami i nieruchomościami i kolejne 5.000,00 zł z rozdziału 

913 – schroniska dla zwierząt. Ponadto zmienia się zapis uchwały budżetowej na rok 2019 w 

§ 7 dotyczący limitów zobowiązań z tytułu pożyczek i kredytów. Nikt z Radnych nie wniósł 

uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy 

na rok 2019. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 2 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2019 – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 

2019. - została podjęta 

Uchwała nr XII/59/19 w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2019 - stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum 

im. Papieża Jana Pawła II w Małym Płocku.  

 

Projekt uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Beatę Muniak na Komisjach i był 

przez nie analizowany. Dotyczy on likwidacji gimnazjum w związku z reformą oświaty i 

zakończeniem jego działalności z dniem 31 sierpnia 2019 r.  Nikt z Radnych nie wniósł uwag 

do niniejszego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zakończania 

działalności Publicznego Gimnazjum im. Papieża Jana Pawła II w Małym Płocku. Następnie 

poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia zakończania 

działalności Publicznego Gimnazjum im. Papieża Jana Pawła II w Małym Płocku – 

stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  przeciw – 1, wstrzymało się – 1. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie stwierdzania zakończania 

działalności Publicznego Gimnazjum im. Papieża Jana Pawła II w Małym Płocku - została 

podjęta 

Uchwała nr XII/60/19 w sprawie stwierdzenia zakończania działalności Publicznego 

Gimnazjum im. Papieża Jana Pawła II w Małym Płocku - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego. 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Beatę Muniak na Komisjach i był 

przez nie analizowany. Podjęcie tej uchwały związane jest zaleceniami z  przeprowadzonej w 

ZOPO i Szkołach Podstawowych kontroli RIO.  Nikt z Radnych nie wniósł uwag do 

niniejszego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy lokalu użytkowego.  

Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy najmu lokalu użytkowego – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy najmu lokalu użytkowego - została podjęta 

Uchwała nr XII/61/19 w sprawiewyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu 

użytkowego - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.9 
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Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Brak interpelacji i zapytań.  

Ad. 10 

Wolne wnioski. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy– chcę dopowiedzieć, że jeśli chodzi o chodniki w 

miejscowości Mściwuje, Cwaliny Małe, Rudka – Skroda i Kołaki Strumienie, to musimy 

podjąć już tutaj konkretne działania, bo kostka będzie przez nas zakupiona i zwrócimy się do 

naszych radnych powiatowych, bo to chodzi o chodniki przy tych drogach aby wyrazić zgodę 

i wspomaganie na następne lata. 

- jeśli chodzi o aptekę, to miało być to trochę inaczej, Pani Anna Modzelewska miała 

pracować do końca tego roku, ale ze względu na stan zdrowia męża i swój szybko 

zadecydowała o zamknięciu apteki. Dzisiaj z Panią Janocha z Kolna została podpisana 

umowa na prowadzenie Punktu Aptecznego tutaj obok, niedługo będzie on już otwarty. 

Natomiast apteka z prawdziwego zdarzenia będzie otwarta na ulicy Potocznego i będzie ją 

prowadziła Pani Pikulińska.      

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady– poruszam teraz temat związany z 

wnioskiem Klubu Radnych zgłoszonym na poprzedniej sesji a dotyczącym nagrywania obrad 

Komisji Rady. Myślę, że po konsultacjach z radnymi, jeśli chcą będą mogli się teraz 

wypowiedzieć, ja jestem za jednością, ale nie powinnyśmy sobie za bardzo ograniczać 

swobody wypowiedzi, bo mimo wszystko już kamera nas ogranicza, brak takiej bezpośredniej 

rejestracji umożliwia nam nieco swobodniejszą wymianę zdań i według mnie – jestem za 

nagrywaniem sesji ale pozostawienia posiedzeń komisji tak jak do tej pory, czyli bez 

nagrywania. Są protokoły i jeśli ktoś jest ciekawy jak wyglądają obrady komisji, może przyjść 

do Urzędu Gminy i się z nim zapoznać.   

Pani Alina Żelazna – radna – czyli komisje nie będą nagrywane. Dziękujemy za odpowiedź. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady– ponieważ na poprzedniej sesji byliśmy 

zaskoczeni i zdziwieni tym, że ta droga z Kołak Strumieni do Rogienic, mimo tego, że droga 

z Rogienic Wypych do Rogienic Wielkich została wykonana w szerokości 5 metrów, ciąg 

dalszy tej drogi ma być węższy, czyli 3,5 metra – poproszę w wyjaśnienie w tej sprawie Pana 

Jana Lutrzykowskiego – Radnego Powiatowego. 

Pan Jan Lutrzykowski – Radny Powiatowy – droga ta ma być szerokości 3,60. Doszło do 

pewnych ustaleń na Zarządzie Powiatu, gdzie droga Kolimagi – Gietki, też miała być 

budowana jako 5 metrowa, zrezygnowano z niej jako 5 metrowej i do szerokości 3,60 
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zostaliśmy zobowiązani do zmiany jej szerokości ze względu na koszty. Proszę Państwa niech 

się nikomu nie wydaję, że Powiat śpi na pieniądzach, tak nie jest, mamy na utrzymaniu szkoły 

średnie, gdzie inwestujemy w infrastrukturę i środki nauczania. Jest również szpital gdzie 

inwestujemy też w jego infrastrukturę i jego remonty. Ponieważ szpital nie sfinansował się w 

ubiegłym roku to do końca pierwszego półrocza tego roku musieliśmy dopłacić 500.000,00 zł 

a teraz do końca września musimy dopłacić 270.000,00 zł.  Mnie zrobiono przeciwnikiem 

budowy tej drogi, a tak nie jest. Słyszeliście Państwo tutaj niejedno zapewnienie, Starosta 

tutaj był, mówiono, że już projekt drogi był zrobiony. Radni, którzy byli w ubiegłej kadencji 

wiedzą, że okazało się tak jak i na Chludnie – Włodki tak i na Kołaki Strumienie – Rogienice 

Wypychy nie był zrobiony, zostały zrobione dopiero w tej kadencji. Spraw inwestycji stanie 

jeszcze raz na Zarządzie Powiatu, ja jestem w stanie się przychylić nawet do 5- metrowej, 

tylko dlaczego myśmy podjęli te decyzję o szerokości 3,60 metra, bo mówiliśmy wcześniej o 

wykupie gruntów, natomiast bez wykupu gruntów ta droga mieści się w przedziale 3,60 m w 

związku z tym zrezygnowaliśmy z wykupu. To było proste rozwiązanie. Jeśli zaś chodzi o 

inwestycję Włodki i te Kołaki – te drogi będą złożone, tak jak tutaj Wójt powiedział, do 31 

sierpnia do Wojewody i jeśli otrzymamy dofinansowanie będą robione. Natomiast zmienia się 

podejście jeśli chodzi o remont dróg. Proszę Państwa zwrócicie uwagę, że w tym roku 

wydajemy około 600.000,00 zł na inwestycje w Powiatowym Zarządzie Dróg, jest to zakup 

remontera, który będzie używany do remontu asfaltu, wycinarka z głowicą ruchomą, która 

będzie służyła do wycinania drzew i krzaków. Są to kolosalne pieniądze, które też musimy 

znaleźć. Sprawa drogi Mściwuje – Mały Płock byliśmy ze Starostą u Prezesa Agencji Polskiej 

Żeglugi Powietrznej i mamy zapewnienie, że otrzymamy wsparcie, gdy złożymy wniosek na 

tę drogę do Wojewody. Natomiast jest już trochę za późno, bo o tę inwestycję należało się 

starać zanim się wybuduje radar. Tutaj musimy prosić po fakcie i mamy zapewnienie, że 

Prezes Agencji Polskiej Żeglugi Powietrznej wesprze nasze poczynania, powiedział wyraźnie, 

że radar jest infrastrukturą  techniczną i taktyczną dla państwa i zależy im na tym by służby 

techniczne jak i służby bezpieczeństwa mogły w każdej chwili do tych urządzeń dojechać. W 

związku z tym jeśli chodzi o drogę Mściwuje – Mały Płock będzie ona realizowana, będzie 

robiony projekt i dopiero w późniejszym okresie ta realizacja zostanie podjęta.  Natomiast jest 

również droga do Kątów, ale z tego układu, który wynika w powiecie, ja musiałem 

zrezygnować z tej drogi, ponieważ pieniędzy w powiecie po prostu nie ma. Teraz sprawa 

chodników, tak się składa, że każda wieś chce mieć chodnik, ale powiedzmy sobie szczerze, 

te chodniki ze względu na mały ruch zarastają, one są tam potrzebne gdzie są jakieś centra 

handlowe czy usługowe. Budowa chodników, jeśli droga jest wąska ogranicza ruch pojazdów 

będących w użytkowaniu rolników. Dojdzie do tego, że nie będzie można się minąć. Jeśli jest 

jedna rzecz, o której chcę powiedzieć, mianowicie pobocza dróg. Wiemy, że te pobocza są 
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bardzo kiepskie. Obecnie zmieniono podejście do tych poboczy, przedtem sypano zwykłym 

żwirem, natomiast teraz kupuje się pospółkę składającą się z 3 rodzajów materiałów, które są 

bardzo drogie. 10.000,00 złotych za które kupiliśmy ten materiał staraliśmy się w Rakowie 

Starym zrobić pobocza, bo tutaj jest ten łącznik między drogą 63 a drogą 648, przy czym nie 

jest to w perfekcji, ale na pewno dużo się zmieniło. 

Jeśli będą jaszcze jakieś pytania w sprawie powiatu, to będę starał się udzielić odpowiedzi. To 

tyle w skrócie jeśli chodzi o działalność powiatu.  

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady– dziękujemy bardzo za wyjaśnienia, 

właśnie między innymi , gdyby droga miała 5 metrów nie wymagałaby  takich remontów. 

Byłaby zrobiona raz a dobrze. Miejmy nadzieję, że będzie to po naszej myśli i jeśli będzie 

chodziło o jakieś dofinansowanie, to w miarę posiadanych wolnych środków w budżecie 

gminy moglibyśmy wesprzeć powiat, bo śpimy na pieniądzach w tym samym miejscu co śpi 

powiat. Trzeba próbować może zrobić coś mniej ale konkretnie. 

Pan Wojciech Żelazny – radny – Panie Janku, jest Pan teraz członkiem zarządu, wiemy że w 

tamtej kadencji były robione drogi powiatowe: Korzeniste – Józefowo, Rogienice Wypychy – 

Rogienice Wielkie, Rudka Skroda i były robione jako 5 metrowe. Pan ma teraz większy 

zasięg, rada się zmieniła i naszym zdaniem powinien Pan powalczyć aby ta droga była jednak 

5 metrowa.    

Pan Jan Lutrzykowski – Radny Powiatowy – powiem tak, ustalenia zarządu obowiązują 

mnie na radze powiatu. W związku z tym ja postanowień, które zapadają na zarządzie muszę 

bronić wobec radnych na sesji.    

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy– proszę Państwa, ja mam nadzieję i tutaj byliśmy z 

Panią radną Anną Wądołowską u starosty i tylko chodzi jeszcze o wsparcie radnych z gminy 

Grabowo i Stawiski. Będę rozmawiał z radnymi i wójtami tych gmin w sprawie dróg, żeby 

były one 5 metrowe. Starosta obiecał, że jeszcze raz postawi to na sesji i najprawdopodobniej 

ten projekt będzie tak zrobiony.   

 

Ad. 11 

 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku 

obrad zamknął obrady XII Sesji Rady Gminy Mały Płock. 
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Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

 

Beata Muniak                                                                                     Jarosław Gałązka 
 


